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		      	Serwis korzysta z plików cookies i innych technologii automatycznego przechowywania danych do celów statystycznych, realizacji usług i reklamowych. Korzystając z naszych stron bez zmiany ustawień przeglądarki będą one zapisane w pamięci urządzenia. Więcej informacji na temat zarządzania plikami cookies znajdziesz w Polityce prywatności.
		    

		

	



  	
    	
			
	        	Klauzula informacyjna

		        ×
	      	

	      	
	        	Drogi użytkowniku,

	        	po zapoznaniu się z niniejszą informacją, poprzez zamknięcie tego okna lub kliknięcie przycisku „Przejdź do serwisu” zgadzasz się na to, aby Twoje dane osobowe były przetwarzane w taki sposób, jak zostało to opisane w naszej Polityce prywatności. Dlatego prosimy, zanim przejdziesz do serwisu, zapoznaj się z tymi informacjami i dokonaj świadomego wyboru. Możesz ten wybór odłożyć na później klikając „Przypomnij później”.

	        	Przeczytaj pełną treść klauzuli
Poniższa Polityka Prywatności opisuje kwestie związane z korzystaniem z portalu https://jawor24h.pl wraz z subdomenami: http://nieruchomosci.jawor24h.pl, http://liga.jawor24h.pl.


 


Dane osobowe


Podstawą prawną sporządzenia poniższej informacji jest Rozporządzenie Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (tzw. „RODO”), a zwłaszcza artykuł 13 RODO.


	Administratorem Państwa danych osobowych, po zarejestrowaniu w serwisie lub komentowaniu materiałów jako osoba niezarejestrowana jest DJAmedia Sp. z o.o. z siedzibą w Piotrowice-Osiedle 16, 59-424 Męcinka.
	Pana/Pani dane osobowe będą przetwarzane przez Administratora tylko wtedy, gdy Pan/Pani poda je nam dobrowolnie i wyłącznie w poniższych celach:



	zawarcia i realizacji umowy o świadczenie usług drogą elektroniczną na warunkach opisanych w Regulaminie. Podstawą prawną przetwarzania danych jest wykonanie umowy (art. 6 ust. 1 lit. b RODO);
	prowadzenia korespondencji za pomocą adresów e-mail, z których korzysta Administrator (np. kontakt@jawor24h.pl, reklama@jawor24h.pl i innych) – w zakresie bieżącego kontaktu, udzielania odpowiedzi na zapytania w tym w sprawie pomocy technicznej. Podstawą prawną przetwarzania danych jest wykonanie umowy, względnie realizacja usługi (art. 6 ust. 1 lit. b RODO) i/lub zgoda na przetwarzanie danych osobowych na potrzeby kontaktu i korespondencji (podstawa prawna: art. 6 ust. 1 lit a RODO);
	świadczenia usługi newslettera i wysyłki informacji handlowych drogą elektroniczną - wyłącznie w przypadku wyrażenia przez Pana/Panią zgody. Podstawą prawną przetwarzania danych jest zgoda (art. 6 ust. 1 lit. b RODO);
	marketingowym Administratora - wyłącznie w przypadku wyrażenia przez Pana/Panią zgody. Podstawą prawną przetwarzania danych jest prawnie uzasadniony interes Administratora – marketing własnych produktów i usług (art. 6 ust. 1 lit. f RODO);
	rozpatrzenia reklamacji, dochodzenia i obrony w razie zaistnienia wzajemnych roszczeń. Podstawą prawną przetwarzania danych jest prawnie uzasadniony interes Administratora – (art. 6 ust. 1 lit. f RODO).



	Podane dane osobowe nie będą udostępniane innym podmiotom, poza tymi, którzy posiadają odpowiednią podstawę prawną.
	Pana/Pani dane osobowe będą przetwarzane i przechowywane przez okres, który Administrator podaje każdorazowo przy pozyskiwaniu danych, a przypadku braku podania tego okresu - przez okres niezbędny dla wykonania umowy, realizacji usługi albo zamówienia, a po tym okresie dla celów i przez czas oraz w zakresie wymaganym przez przepisy prawa lub dla zabezpieczenia ewentualnych roszczeń. Jeżeli podstawą przetwarzania tych danych jest zgoda – wówczas dane nie będą przechowywane po wycofaniu tej zgody, poza przypadkami szczególnymi wskazanymi w RODO. Administrator może bowiem przechowywać dane przez dłuższy okres gdy wynika to obowiązku nałożonego na Administratora.
	Posiada Pan/Pani prawo dostępu do treści swoich danych i ich sprostowania, usunięcia, ograniczenia przetwarzania, prawo do przenoszenia danych, prawo do cofnięcia zgody w dowolnym momencie bez wpływu na zgodność z prawem przetwarzania, którego dokonano na podstawie zgody przed jej cofnięciem.
	Ma Pan/Pani prawo wniesienia skargi do organu nadzorczego - Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych, gdy uzna Pan/Pani, iż przetwarzanie danych osobowych Pana/Pani dotyczących narusza przepisy ogólnego rozporządzenia o ochronie danych osobowych z dnia 27 kwietnia 2016 r.
	Podanie przez Pana/Panią danych osobowych jest dobrowolne, ale niezbędne w celu zawarcia i realizacji umowy o świadczenie usług drogą elektroniczną na warunkach opisanych w Regulaminie. Jest Pan/Pani zobowiązana do ich podania, a konsekwencją niepodania danych osobowych będzie niezawarcie umowy o świadczenie usług drogą elektroniczną na warunkach opisanych w Regulaminie.
	Podane dane osobowe będą przetwarzane na podstawie art. 6 ust. 1 pkt a) i zgodnie z treścią ogólnego rozporządzenia o ochronie danych.
	Administrator serwisu dołożył należytej staranności w celu odpowiedniego zabezpieczenia przekazanych danych osobowych, a w szczególności przed ich udostępnieniem osobom nieupoważnionym.
	Dane osobowe są przetwarzane z uwzględnieniem zasady: rozliczalności, adekwatności oraz rzetelności.
	W każdej chwili istnieje możliwość odwołania zgody na przesyłanie informacji handlowej. Po odwołaniu zgody na przesyłanie informacji handlowej nie otrzymacie Państwo Newslettera.
	Istnieje możliwość wniesienia sprzeciwu na przetwarzanie danych osobowych w celach marketingowych Administratora.



 


Pliki Cookies


	Dla Państwa wygody strona jawor24h.pl, zwana dalej portalem, używa plików cookies i podobnych technologii m.in. po to, by dostosować serwis do potrzeb użytkowników i w celach statystycznych. Pliki Cookies to niewielkie pliki tekstowe wysyłane przez serwis internetowy, który odwiedza internauta, do urządzenia internauty.
	Cookies używają też serwisy, do których się odwołujemy pokazując np. multimedia. W przeglądarce internetowej można zmienić ustawienia dotyczące Cookies. Brak zmiany tych ustawień oznacza akceptację dla stosowanych tu Cookies.
	Portal stosuje Cookies wydajnościowe, czyli służące do zbierania informacji o sposobie korzystania ze strony, by lepiej działała, oraz funkcjonalne, czyli pozwalające „pamiętać” o ustawieniach użytkownika (np. język, rozmiar czcionki).
	Portal jawor24h.pl wykorzystuje poniższe pliki Cookies:
		PHPSESSID – plik cookie utrzymujący identyfikator bieżącej sesji pomiędzy serwerem, na którym zainstalowana jest strona a uprzędzeniem użytkownika, za pośrednictwem którego komunikuje się on z serwerem i ze stroną.
	_j24h_cookie – plik cookie sprawdzający zapoznanie się z informacją o wykorzystywaniu plików cookies.
	_j24h_regulamin – plik cookie sprawdzający zapoznanie się z informacją o zaktualizowanym Regulaminie.
	_j24h_app – plik cookie sprawdzający zapoznanie się z informacją o aplikacji na urządzenia mobilne.
	_j24h_chat – plik cookie sprawdzający wyświetlenie powitania na czacie.
	_j24h_leave – plik cookie sprawdzający wyświetlenie różnych powiadomień na czacie.
	_j24h_ulg, _j24h_upw – pliki cookie utrzymujące status logowania Użytkownika pomiędzy serwerem, na którym zainstalowana jest strona a uprzędzeniem użytkownika, za pośrednictwem którego komunikuje się on z serwerem i ze stroną.
	_ga, _gid, _gat – pliki cookie generowane przez Google Analytics.


	
	Poziom ochrony przed Cookies ustawia się w każdej przeglądarce, aż do całkowitego blokowania plików Cookies. Zwiększa to poziom bezpieczeństwa i ochrony danych, ale może także uniemożliwiać niektóre funkcje, np. zalogowanie się na konto pocztowe.
	Jak zmienia się ustawienia w najbardziej popularnych wyszukiwarkach:



	Google Chrome



Należy kliknąć na menu (w prawym górnym rogu), zakładka Ustawienia > Pokaż ustawienia zaawansowane. W sekcji „Prywatność” trzeba kliknąć przycisk Ustawienia treści. W sekcji „Pliki cookie” można zmienić następujące ustawienia plików Cookie:


	Usuwanie plików Cookie,
	Domyślne blokowanie plików Cookie,
	Domyślne zezwalanie na pliki Cookie,
	Domyślne zachowywanie plików Cookie i danych stron do zamknięcia przeglądarki
	Określanie wyjątków dla plików Cookie z konkretnych witryn lub domen



	Internet Explorer 6.0 i 7.0



Z menu przeglądarki (prawy górny róg): Narzędzia > Opcje Internetowe > Prywatność, przycisk Witryny. Suwakiem ustawiamy poziom, zmianę zatwierdzamy przyciskiem OK.


	Mozilla Firefox



Z menu przeglądarki: Narzędzia > Opcje > Prywatność. Uaktywnić pole Program Firefox: „będzie używał ustawień użytkownika”. O ciasteczkach (cookies) decyduje zaznaczenie – bądź nie – pozycji Akceptuj ciasteczka.


	Opera



Z menu przeglądarki: Narzędzie > Preferencje > Zaawansowane. O ciasteczkach decyduje zaznaczenie – bądź nie – pozycji Ciasteczka.


	Safari



W menu rozwijanym Safari trzeba wybrać Preferencje i kliknąć ikonę Bezpieczeństwo.

W tym miejscu wybiera się poziom bezpieczeństwa w obszarze „Akceptuj pliki cookie”.
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                        Najskuteczniejszy radny na Dolnym Śląsku (PLEBISCYT)

                        Trwa plebiscyt „Gazety Wrocławskiej” na najskuteczniejszego radnego na Dolnym Śląsku. Wśród zgłoszonych kandydatów jest wielu radnych z terenu powiatu jaworskiego. Zachęcamy do głosowania.
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Adrian  Zawierucha


            

            Poniedziałek, 17 października 2016 o 13:20

            

            
            

            
                
                    
                    
                        Udostępnij:
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            własne 
            
Powiat Jaworski Najskuteczniejszy Radny…  plebiscyt  Gazeta Wrocławska 

            
                        
                            Ważny komentarz

                            
                                
                                
                                    Piotr•17 października 2016 o 21:06
                                    Ja jak napatrzyłem się i nasłuchałem o naszej radzie, nie zagłosuję już na naszych radnych. Wystarczy…
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                    Głosowanie będzie się odbywało w trzech etapach: powiatowym, regionalnym i wojewódzkim.

I etap plebiscytu zakończy się 23 października.

Po trzech najlepszych radnych gminnych z każdego powiatu zakwalifikuje się do etapu regionalnego, zachowując komplet punktów z etapu powiatowego.


Głosować można na trzy sposoby:

- poprzez stronę gazetawroclawska.pl (KLIKNIJ TUTAJ) klikając na odpowiednią kandydaturę (w ten sposób na jednego kandydata można oddać 3 głosy dziennie z jednego urządzenia);

- za pośrednictwem aplikacji Facebook (w ten sposób na jednego kandydata można oddać jeden głos dziennie, który będzie miał wartość dwóch głosów)

- wysyłając pod numer 72355 SMS-a o treści podanej przy nazwisku wybranego kandydata (każdy SMS to aż 10 głosów oddanych na radnego). Nie ma ograniczeń, co do liczby wysłanych SMS-ów (koszt SMS-a - 2,46 zł z VAT).


W powiecie jaworskim pierwsze miejsce zajmuje Gabriela Męczyńska (Gmina Mściwojów) z dorobkiem 288 głosów. Na drugiej pozycji z 233 głosami plasuje się Maciej Pawlinow (Gmina Jawor). Trzecie miejsce zajmuje Krzysztof Kowalczyk (Gmina Jawor) ze 196 "oczkami". (stan na dzień 17-10-2016, godz. 22:30).

                                    

                            

                                
                                    
                        
                             Wyraź swoją opinię
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                             Powiadom znajomych

                            UDOSTĘPNIJ

                        
                    

            

            
                  
            

                        
                	 Poprzedni artykuł
Uwaga nadwaga! Bezpłatne porady dietetyka w Jaworze

	Następny artykuł 
Sport od najmłodszych lat - nasze przedszkolaki pływają
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                        Proszę zachować komentarze zgodne z regulaminem oraz zasadami współżycia społecznego i dobrymi obyczajami. Informujemy, że Administratorem poniższych danych osobowych jest DJAmedia Sp. z o.o., Piotrowice-Osiedle 16, 59-424 Męcinka. Dane osobowe zostały przekazane dobrowolnie i będą przetwarzane wyłącznie w celu przesłania zamieszczenia komentarza na portalu. Bez wyraźnej zgody dane osobowe nie będą udostępniane innym odbiorcom danych. Osoba, której dane dotyczą ma prawo dostępu do treści swoich danych oraz ich poprawiania i usuwania poprzez kontakt z Administratorem: kontakt@jawor24h.pl.

                    

                

                
                    
                                            
                            Zaloguj się, aby korzystać ze wszystkich funkcji komentarzy.

                            Dowiedz się więcej

                        

                        
                            
                            
                            
                            
                            
                            
                            Nie odpowiadaj
                            
                                
                                    
                                

                                
                            

                        

                        
                                        

                

            

                
            
                

                
                [image: mieszkańcy Jawora]
    mieszkańcy Jawora•18 listopada 2016 o 21:32

    A może powinniśmy uzbierać podpisy od mieszkańców miasta aż odwołanie burmistrza i rady miejskiej!
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        A może powinniśmy uzbierać podpisy od mieszkańców miasta aż odwołanie burmistrza i rady miejskiej!
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: urzędnik]
    urzędnik•25 października 2016 o 17:25

    Ja po prostu nie ufam tym sondażom . Przecież radna Gaszyńska nic dla nas nie zrobiła. To jest moja ocena.
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        Ja po prostu nie ufam tym sondażom . Przecież radna Gaszyńska nic dla nas nie zrobiła. To jest moja ocena.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: jaja]
    jajaurzędnik•25 października 2016 o 23:28

    Ale zrobiła dla siebie,bo tyle to potrafi. Żenada gaszynska!
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        Ale zrobiła dla siebie,bo tyle to potrafi. Żenada gaszynska!
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    







                [image: groteska :)]
    groteska :)•24 października 2016 o 00:24

    Normalnie jaja są z tym głosowaniem. To jak sondaż przeprowadzony przez naciągaczy z IBRIS
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        Normalnie jaja są z tym głosowaniem. To jak sondaż przeprowadzony przez naciągaczy z IBRIS
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: OO]
    OO•23 października 2016 o 18:43

    Bolkowianin tak trzymaj
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        Bolkowianin tak trzymaj
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: kapusta mareki]
    kapusta mareki•23 października 2016 o 17:56

    Ja nie zagłosuję na Ewelinę Szynkler. Longinę Gaszyńską i Pawlinowa.
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        Ja nie zagłosuję na Ewelinę Szynkler. Longinę Gaszyńską i Pawlinowa.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: urzędnik miejski]
    urzędnik miejski•23 października 2016 o 17:53

    Jak to dobrze ,ze już połowa kadencji tej Rady. Już za 2- lata podziękujemy radnym z PO i SLD. Tym radnym już dziękujemy. Na nich nie głosujemy.   Emilianowi Berze mówimy do widzenia.
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        Jak to dobrze ,ze już połowa kadencji tej Rady. Już za 2- lata podziękujemy radnym z PO i SLD. Tym radnym już dziękujemy. Na nich nie głosujemy.   Emilianowi Berze mówimy do widzenia.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: Bolkowianin]
    Bolkowianinurzędnik miejski•23 października 2016 o 18:23

    A w Bolkowie puszczamy odpad Psl na zieloną trawkę. Pan Wroński i jego świta już tu miejsca nie zagrzeją!
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        A w Bolkowie puszczamy odpad Psl na zieloną trawkę. Pan Wroński i jego świta już tu miejsca nie zagrzeją!
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    







                [image: feluś]
    feluś•21 października 2016 o 17:21

    Radni mają dbać o nas wyborców. Nie dbają. W 2018 r dostaną od nas punktów 0 . Na to zasłużyli
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        Radni mają dbać o nas wyborców. Nie dbają. W 2018 r dostaną od nas punktów 0 . Na to zasłużyli
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: !!!!!!]
    !!!!!!•21 października 2016 o 16:33

    Wogle nie wiem po co ten wydział komunalny w urzędzie miasta. Skwerki wykonuje firma, remontuje firma. Należy zlikwidować ten wydział. Będzie więcej funduszy na remonty starych kamienic i opłakanych chodników.Nie ma co na siłę zatrudniać ...........
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        Wogle nie wiem po co ten wydział komunalny w urzędzie miasta. Skwerki wykonuje firma, remontuje firma. Należy zlikwidować ten wydział. Będzie więcej funduszy na remonty starych kamienic i opłakanych chodników.Nie ma co na siłę zatrudniać ...........
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: ...]
    ...!!!!!!•21 października 2016 o 23:21

    i poważnych inwestycji jakoś nie widać

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]6
    Lubię to: 6
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        i poważnych inwestycji jakoś nie widać
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: o co tu chodzi?]
    o co tu chodzi?!!!!!!•21 października 2016 o 23:20

    wcześniej był tylko naczelnik wydziału komunalnego a zrealizowano masę dużych inwestycji inwestycji, teraz jest i kierownik i nadnaczelnik i w dodatku te skwerki zlecają do Inwestycji?
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        wcześniej był tylko naczelnik wydziału komunalnego a zrealizowano masę dużych inwestycji inwestycji, teraz jest i kierownik i nadnaczelnik i w dodatku te skwerki zlecają do Inwestycji?
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    







                [image: ??]
    ??•20 października 2016 o 21:05

    My tu gadu gadu, a radnego Pawlinowa goni radny Bander. Czemu zawdzięczają taką popularność wie ktoś może?
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        My tu gadu gadu, a radnego Pawlinowa goni radny Bander. Czemu zawdzięczają taką popularność wie ktoś może?
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: Kinia]
    Kinia??•21 października 2016 o 21:37

    No to jest niezłe heeee. Ciekawe ile wysłał smsów
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Super: 0
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Wow: 0
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        No to jest niezłe heeee. Ciekawe ile wysłał smsów
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
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    ,??•21 października 2016 o 14:53

    buhahahaha
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        buhahahaha
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    







                [image: urzędnik]
    urzędnik•20 października 2016 o 20:36

    Zastanawiam się po co jest wydział w Urzędzie Miejskim, skoro takie proste prace jak skwerki i podobne rzeczy przekazuje się do wykonania spółce Inwestycje. Czyżby pan burmistrz na siłę ją wspomagał?
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        Zastanawiam się po co jest wydział w Urzędzie Miejskim, skoro takie proste prace jak skwerki i podobne rzeczy przekazuje się do wykonania spółce Inwestycje. Czyżby pan burmistrz na siłę ją wspomagał?
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: a]
    aurzędnik•20 października 2016 o 21:13

    może dla naczelnika WIR i nowego kierownika GK to za duże wyzwanie?
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        może dla naczelnika WIR i nowego kierownika GK to za duże wyzwanie?
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: eee]
    eeeurzędnik•20 października 2016 o 20:43

    chyba chciałeś powiedzieć 2 wydziały, bo w Wydziale GK zmieniono tylko nazwę (na Referat) i kierownika (z W.Wojnarowicza na T.Panasiuka GK i dodatkowo powołano 1-osobowy Wydział WIR z samym naczelnikiem
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        chyba chciałeś powiedzieć 2 wydziały, bo w Wydziale GK zmieniono tylko nazwę (na Referat) i kierownika (z W.Wojnarowicza na T.Panasiuka GK i dodatkowo powołano 1-osobowy Wydział WIR z samym naczelnikiem
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    







                [image: zdziwiony]
    zdziwiony•20 października 2016 o 18:50

    A Tomasz Panasiuk był radnym i pracował w ZLK, które podlega burmistrzowi.
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        A Tomasz Panasiuk był radnym i pracował w ZLK, które podlega burmistrzowi.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
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    buzia•20 października 2016 o 18:31

    Urzędnik nie może być radnym, bo bezpośrednio podlega burmistrzowi. JA NIE ZAGŁOSUJĘ NA  RADNĄ GASZYŃSKĄ I RADNĄ SZYNKLER. JAK SIĘ NIE MYLĘ OBIE RADNE SĄ Z  SLD
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        Urzędnik nie może być radnym, bo bezpośrednio podlega burmistrzowi. JA NIE ZAGŁOSUJĘ NA  RADNĄ GASZYŃSKĄ I RADNĄ SZYNKLER. JAK SIĘ NIE MYLĘ OBIE RADNE SĄ Z  SLD
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: aa]
    aabuzia•20 października 2016 o 20:33

    I  jeszcze pani JADWIGA WOJDA - Elbraht. Ona też nie dostanie głosów od mojej rodziny
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        I  jeszcze pani JADWIGA WOJDA - Elbraht. Ona też nie dostanie głosów od mojej rodziny
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: raczej może]
    raczej możebuzia•20 października 2016 o 18:45

    urzędnik może być radnym, tylko nie może zasiadać w radzie funkcjonującej przy urzędzie, w którym pracuje
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        urzędnik może być radnym, tylko nie może zasiadać w radzie funkcjonującej przy urzędzie, w którym pracuje
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    







                [image: dd]
    dd•20 października 2016 o 17:40

    Radna Gaszyńska nie dostanie mojego głosu.
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        Radna Gaszyńska nie dostanie mojego głosu.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: hela]
    hela•20 października 2016 o 17:39

    Radny Iwański mnie rozczarował. Dużo mówił przed wyborami po wybormi  PO WYBORACH JUŻ NIC NIE MOŻE
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        Radny Iwański mnie rozczarował. Dużo mówił przed wyborami po wybormi  PO WYBORACH JUŻ NIC NIE MOŻE
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: jj]
    jjhela•20 października 2016 o 21:40

    Przed wyborami też nic nie mógł,myślę,że był tylko do towarzystwa panu Berze!!!!
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        Przed wyborami też nic nie mógł,myślę,że był tylko do towarzystwa panu Berze!!!!
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    







                [image: maria]
    maria•20 października 2016 o 17:36

    Radna Ostapiuk dużo obiecywała, uśmiechała się, kłaniała. Nic nie zrobiła dla nas mieszkańców. Na nią już nie zagłosuję. Nie chcę by radna Ostapiuk mnie reprezentowała.
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        Radna Ostapiuk dużo obiecywała, uśmiechała się, kłaniała. Nic nie zrobiła dla nas mieszkańców. Na nią już nie zagłosuję. Nie chcę by radna Ostapiuk mnie reprezentowała.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: zasługi?]
    zasługi?maria•20 października 2016 o 20:28

    Bóg, Honor, Ojczyzna! Co ma wspólnego bezradna ostapiuk z honorem? Ona ma tylko przyklejony amerykański i fałszywy uśmiech do twarzy ! Kogo ona w ogóle reprezentuje? wyborców SLD czy władzę PiS? Czy oczekuje może na jakieś profity?
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        Bóg, Honor, Ojczyzna! Co ma wspólnego bezradna ostapiuk z honorem? Ona ma tylko przyklejony amerykański i fałszywy uśmiech do twarzy ! Kogo ona w ogóle reprezentuje? wyborców SLD czy władzę PiS? Czy oczekuje może na jakieś profity?
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: aaa]
    aaazasługi?•23 października 2016 o 20:13

    moze ma miesieczną diete, wyzszą od twojej pensji? czy to prawda ze wynosi  ok. 2  500 zł miesiecznie?

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]2
    Lubię to: 2
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        moze ma miesieczną diete, wyzszą od twojej pensji? czy to prawda ze wynosi  ok. 2  500 zł miesiecznie?
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    










                [image: on]
    on•19 października 2016 o 21:46

    Zastanówmy się... Dopóki Radnym będzie urzędnik, nauczyciel itp - człowiek, który dostaje drugą pensję od Państwa, dopóty będzie olewał wyborców!!!! Mylę się?
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        Zastanówmy się... Dopóki Radnym będzie urzędnik, nauczyciel itp - człowiek, który dostaje drugą pensję od Państwa, dopóty będzie olewał wyborców!!!! Mylę się?
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
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    laraon•19 października 2016 o 22:03

    mnie rozczarował Ziółkowski, a on chyba nie jest ani nauczycielem ani urzędnikiem
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        mnie rozczarował Ziółkowski, a on chyba nie jest ani nauczycielem ani urzędnikiem
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: jadzia]
    jadziaon•19 października 2016 o 22:02

    mówisz o Iwańskim, Pawlinowie, Szynklerowej, etc.?
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        mówisz o Iwańskim, Pawlinowie, Szynklerowej, etc.?
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: to on]
    to onjadzia•19 października 2016 o 23:29

    zgadza się
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        zgadza się
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    










                [image: dark]
    dark•19 października 2016 o 21:37

    po ostatnich wydarzeniach niestety, ale odnoszę wrażenie, że niektórzy radni, którzy zostali wybrani po to, by reprezentować interesy swoich wyborców, stają po stronie burmistrza, zamiast po stronie swoich wyborców
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    ewa•19 października 2016 o 21:06

    Mam nadzieję, że ,, bezradni ' radni czytają te nasze wpisy. I co ? Spływa jak po kaczce ? A może da im to coś do myślenia ? Ja jednak im już nie wierzę.
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            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: Broda Grzedorz]
    Broda Grzedorz•19 października 2016 o 20:16

    Chyba każdego  któryś radny rozczaiował. Mnie rozczarował pan Bander. Już nigdy na niego nie zagłosuję ani moja rodzina i znajomi.. Ma minus 22 głos
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    powiązaniaBroda Grzedorz•19 października 2016 o 20:25

    A kuzyn nadwornego superkonserwatora, specjalisty od remontów mieszkań swoich szefów, co to chętnie wygłasza swoje poglądy na temat cudzej pracy, nawet takiej, do jakiej nie ma kwalifikacji?
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        A kuzyn nadwornego superkonserwatora, specjalisty od remontów mieszkań swoich szefów, co to chętnie wygłasza swoje poglądy na temat cudzej pracy, nawet takiej, do jakiej nie ma kwalifikacji?
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: zasługi]
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    sprzedać siebie, albo sprzedać innych
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    Alapowiązania•20 października 2016 o 17:31

    niestety takie informacje nie są jawne, trzeba umiec się sprzedac, miec kuzynow, koleżanki, reszta pracuje bez  lansu.
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    nepopowiązania•20 października 2016 o 16:22

    w ogóle ciekawe jak wypadają kuzyn radnego i kuzyn burmistrza na tle wynagrodzeń innych pracowników urzędu
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        w ogóle ciekawe jak wypadają kuzyn radnego i kuzyn burmistrza na tle wynagrodzeń innych pracowników urzędu
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    atutypowiązania•19 października 2016 o 20:40

    no, a jak jeszcze ma się kuzyna radnego z komitetu szefa, to jest się czym wyróżnić wśród innych pracowników-konserwatorów
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        no, a jak jeszcze ma się kuzyna radnego z komitetu szefa, to jest się czym wyróżnić wśród innych pracowników-konserwatorów
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    zobowiązaniepowiązania•19 października 2016 o 20:36

    To jak remontuje mieszkania swoim szefom, to chyba ci szefowie mu dobrze płacą?
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        To jak remontuje mieszkania swoim szefom, to chyba ci szefowie mu dobrze płacą?
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    urzędasekpowiązania•19 października 2016 o 20:31

    chyba są kuzynami-tak przynajmniej przechwala się nadworny konserwator
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        chyba są kuzynami-tak przynajmniej przechwala się nadworny konserwator
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    B•19 października 2016 o 20:13

    Pan Ziółkowski chyba jest z SLD
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        Pan Ziółkowski chyba jest z SLD
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    Justyna•19 października 2016 o 20:11

    Mnie rozczarował pan Iwański. Bardzo mnie rozczarował.Też był miły, też się kłaniał .Ale tylko się kłaniał. Jest mi do tej chwili przykro.
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        Mnie rozczarował pan Iwański. Bardzo mnie rozczarował.Też był miły, też się kłaniał .Ale tylko się kłaniał. Jest mi do tej chwili przykro.
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    roczarowany wyborca•19 października 2016 o 20:04

    A mnie rozczarował pan Ziółkowski-nie mogłam na niego liczyć, jak naprawdę potrzebowałam jego pomocy. Uśmiechał się, kłaniał, ale nie zrobił NIC.
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        A mnie rozczarował pan Ziółkowski-nie mogłam na niego liczyć, jak naprawdę potrzebowałam jego pomocy. Uśmiechał się, kłaniał, ale nie zrobił NIC.
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    piotr•19 października 2016 o 20:00

    Radni za Urbańskiego jakoś lepiej działali. Tak to sobię myśl ę, że dużo więcej było plusów. Teraz same nimusy
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        Radni za Urbańskiego jakoś lepiej działali. Tak to sobię myśl ę, że dużo więcej było plusów. Teraz same nimusy
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    ranypiotr•19 października 2016 o 20:06

    chyba nie masz na myśli najbardziej nadpobudliwego radnego, wielbiciela wystąpień publicznych?!
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    Z•19 października 2016 o 19:58

    Pani Lodziu ja do pani listy dodam jeszcze Pawlinowa i Wojda- Elbrah. U mnie oni też mają notę  0
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        Pani Lodziu ja do pani listy dodam jeszcze Pawlinowa i Wojda- Elbrah. U mnie oni też mają notę  0
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    Lodzia•19 października 2016 o 19:26

    U mnie Gaszyńska ma duże 0 i jej koleżanka z SLD . Szynkler też ma ogromne 0
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        U mnie Gaszyńska ma duże 0 i jej koleżanka z SLD . Szynkler też ma ogromne 0
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    Radna Gaszyńska punktów 0 duże.
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        Radna Gaszyńska punktów 0 duże.
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    rozczarowani•19 października 2016 o 18:19

    Radna Gaszyńska, moim, zdaniem nic nie zrobila dla mieszkańców Jawora. Ja nic o tym nie wiem. A tu na forum czytam, że  ludzie utracili przez nią pracę? Włos się jeży na głowie.
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        Radna Gaszyńska, moim, zdaniem nic nie zrobila dla mieszkańców Jawora. Ja nic o tym nie wiem. A tu na forum czytam, że  ludzie utracili przez nią pracę? Włos się jeży na głowie.
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    pytanie do radnychrozczarowani•19 października 2016 o 19:49

    A co zrobili radni, gdy pracę stracili wyborcy z ich okręgu-jaworzanie?
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        A co zrobili radni, gdy pracę stracili wyborcy z ich okręgu-jaworzanie?
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    tak to widzępytanie do radnych•19 października 2016 o 19:56

    tylko radnego Detynę to interesowało, a reszta nie dość, że nic nie zrobiła, to jeszcze wyżyła się na Detynie za jego dociekliwość
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        tylko radnego Detynę to interesowało, a reszta nie dość, że nic nie zrobiła, to jeszcze wyżyła się na Detynie za jego dociekliwość
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    pomagam•19 października 2016 o 12:52

    Wyślij SMS o treści...  i wesprzyj niepo-radnego.
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    wyborca•19 października 2016 o 10:29

    Niezwykle ciekawe jest to, że prowadzi radny Pawlinow. Ja go kojarzę wyłącznie z tego że zrobił sobie sesję zdjęciową z burmistrzem przy garażach, po tym jak problem zgłosił radny Kowalczyk i zorganizował spotkanie z mieszkańcami.
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        Niezwykle ciekawe jest to, że prowadzi radny Pawlinow. Ja go kojarzę wyłącznie z tego że zrobił sobie sesję zdjęciową z burmistrzem przy garażach, po tym jak problem zgłosił radny Kowalczyk i zorganizował spotkanie z mieszkańcami.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: .]
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    żenada roku...
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    uczestnik święta latawcawyborca•19 października 2016 o 10:39

    Powinien prowadzić radny Kowalczyk , a nie żaden radny Pawlinow, ale radny Krzysztof Kowalczyk nie ma czasu żeby sam sobie wysyłał esemesy , tak jak robią to inni radni, bo radny Kowalczyk zajmuje się prawdziwą pracą a nie zabawą w radnego. Brawo Panie Krzysztofie. Głos na Pana oddany , gratuluję postawy.
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        Powinien prowadzić radny Kowalczyk , a nie żaden radny Pawlinow, ale radny Krzysztof Kowalczyk nie ma czasu żeby sam sobie wysyłał esemesy , tak jak robią to inni radni, bo radny Kowalczyk zajmuje się prawdziwą pracą a nie zabawą w radnego. Brawo Panie Krzysztofie. Głos na Pana oddany , gratuluję postawy.
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    do  wyborcywyborca•19 października 2016 o 10:34

    ja też nie kojarze żadnych jego spraw robionych dla mieszkańców , wiem że tylko biega z Berą , ale to nie są działania radnego na rzecz mieszkańców. No ale radni mają diete radnego to wysyła esemesy.
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        ja też nie kojarze żadnych jego spraw robionych dla mieszkańców , wiem że tylko biega z Berą , ale to nie są działania radnego na rzecz mieszkańców. No ale radni mają diete radnego to wysyła esemesy.
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    mieszkaniec osiedla•19 października 2016 o 10:09

    tak naprawdę to działa radny Krzysztof Kowalczyk.u nas na osiedlu zorganizował świetlice, organizuje tam razem z żoną zajęcia dla dzieci . Co roku organizuje taki festyn "Święto latawca  " z zabawami dla dzieci i dorosłych z pieczeniem kiełbasek, ten radny potrafi zintegrować nasze osiedle,Potrafił zając się drogą przy naszych garażach i drogą na osiedlu Robotniczym .Z jego inicjatywy wykonano wiaty przystankowe .  A co takiego zrobiła radna Longina Gaszyńska , radna Ostapiuk ,radna Szynkler czy radna Wojda, radny Bander czy radny Pawlinow????. Jak wiecie co to napiszcie. A póki co to Pan Krzysztof  ma  nasze głosy.
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        tak naprawdę to działa radny Krzysztof Kowalczyk.u nas na osiedlu zorganizował świetlice, organizuje tam razem z żoną zajęcia dla dzieci . Co roku organizuje taki festyn "Święto latawca  " z zabawami dla dzieci i dorosłych z pieczeniem kiełbasek, ten radny potrafi zintegrować nasze osiedle,Potrafił zając się drogą przy naszych garażach i drogą na osiedlu Robotniczym .Z jego inicjatywy wykonano wiaty przystankowe .  A co takiego zrobiła radna Longina Gaszyńska , radna Ostapiuk ,radna Szynkler czy radna Wojda, radny Bander czy radny Pawlinow????. Jak wiecie co to napiszcie. A póki co to Pan Krzysztof  ma  nasze głosy.
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    Radek•19 października 2016 o 10:00

    Ten plebiscyt to żenujący festiwal ludzkiej próżności. Mam wrażenie, że niektórzy radni wydadzą większą część swojej diety (swojej, lecz z naszych podatków) na sms-y, by się pokazać jacy to oni popularni i doceniani. OK, róbta co chceta, tylko jakie zdziwienie będzie po wyborach.... :D
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        Ten plebiscyt to żenujący festiwal ludzkiej próżności. Mam wrażenie, że niektórzy radni wydadzą większą część swojej diety (swojej, lecz z naszych podatków) na sms-y, by się pokazać jacy to oni popularni i doceniani. OK, róbta co chceta, tylko jakie zdziwienie będzie po wyborach.... :D
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    Yeti•18 października 2016 o 21:35

    Kowalsony nie obrazajcie ludzi!!!
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    Longina Gaszynska•18 października 2016 o 21:08

    Szanowni Komentujący,
Zgadzam się z niektórymi komentarzami, że ów plebiscyt, i jemu podobne, nie są  miarodajne i nie są także odzwierciedleniem pracy radnego.  Odnosząc się do komentarzy pod moim nazwiskiem, szczególnie tych, które zarzucają mi bezczynność  śmiem twierdzić, że  nie są  obiektywne. Może wynikają one po prostu z braku wiedzy na temat mojej pracy.  Jestem radną, która  swoje obowiązki wykonuje rzetelnie, bez większego rozgłosu.  Wszystkie zainteresowane osoby, które chcą poznać moje dotychczasowe działania  na rzecz miasta i mieszkańców oraz te osoby, które potrzebują mojej pomocy / wsparcia   zapraszam do kontaktu ze mną (tel. 76 870 24 89, mail radna.gaszynska@wp.pl) Pozdrawiam wszystkich i życzę spokojnej nocy.
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Zgadzam się z niektórymi komentarzami, że ów plebiscyt, i jemu podobne, nie są  miarodajne i nie są także odzwierciedleniem pracy radnego.  Odnosząc się do komentarzy pod moim nazwiskiem, szczególnie tych, które zarzucają mi bezczynność  śmiem twierdzić, że  nie są  obiektywne. Może wynikają one po prostu z braku wiedzy na temat mojej pracy.  Jestem radną, która  swoje obowiązki wykonuje rzetelnie, bez większego rozgłosu.  Wszystkie zainteresowane osoby, które chcą poznać moje dotychczasowe działania  na rzecz miasta i mieszkańców oraz te osoby, które potrzebują mojej pomocy / wsparcia   zapraszam do kontaktu ze mną (tel. 76 870 24 89, mail radna.gaszynska@wp.pl) Pozdrawiam wszystkich i życzę spokojnej nocy.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: Olga]
    OlgaLongina Gaszynska•19 października 2016 o 07:29

    Dziękujemy za informacje.

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]2
    Lubię to: 2
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Dziękujemy za informacje.
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                [image: wyborca]
    wyborcaLongina Gaszynska•18 października 2016 o 22:13

    widać już rozpoczęła się kolejna kampania wyborcza , tylko mówienie, chwalenie a gdzie konkrety??. Nagrać na kamerze ile to się nie zrobiło w sprawie remontu ul.Narutowicza i Wieniawskiego to żadna filozofia.Mam propozycje niech radna napisze na powiat 24 o swoich działaniach, ja chodziłem na pikiety ale radnej tam nigdy nie widziałem
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        widać już rozpoczęła się kolejna kampania wyborcza , tylko mówienie, chwalenie a gdzie konkrety??. Nagrać na kamerze ile to się nie zrobiło w sprawie remontu ul.Narutowicza i Wieniawskiego to żadna filozofia.Mam propozycje niech radna napisze na powiat 24 o swoich działaniach, ja chodziłem na pikiety ale radnej tam nigdy nie widziałem
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: ?]
    ?Longina Gaszynska•18 października 2016 o 21:21

    Pani radna, a czy z pomocą do Pani mogą zwrócić się też jaworzanie, którzy stracili pracę za tej kadencji?
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        Pani radna, a czy z pomocą do Pani mogą zwrócić się też jaworzanie, którzy stracili pracę za tej kadencji?
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: etyka, uczciwość]
    etyka, uczciwość?•20 października 2016 o 18:42

    Myślę, że to byłoby bardzo etyczne ze strony radnej i uczciwe wobec jaworzan, jakby udzielała pomocy takim jaworzanom. "Drugi aspekt uczciwości to niewykorzystywanie do swoich prywatnych celów pozycji, jaką daje funkcja radnego. Radny jest przedstawicielem mieszkańców i reprezentuje ich interesy. Na ich rzecz pracuje i z ich kredytu zaufania korzysta. Dlatego nie może wykorzystywać piastowanego stanowiska do realizacji swoich własnych interesów, korzystać z funkcji po to, by osiągać finansowe lub inne materialne korzyści dla siebie, swojej rodziny czy przyjaciół. Ponadto radny ma obowiązek ujawnienia wszystkich sytuacji, w których jego interes prywatny jest w konflikcie z interesem publicznym. W przypadku ich zaistnienia powinien dołożyć wszelkich starań, żeby konflikt ten został rozstrzygnięty bez uszczerbku dla interesu publicznego. Radny nie może wobec zewnętrznych osób podejmować finansowych lub innych zobowiązań, które to zobowiązania mogłyby wpływać na sposób wykonywania przez niego obowiązków."
http://www.wspolnota.org.pl/portal-dla-radnych/prawa-i-obowiazki-radnego/
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        Myślę, że to byłoby bardzo etyczne ze strony radnej i uczciwe wobec jaworzan, jakby udzielała pomocy takim jaworzanom. "Drugi aspekt uczciwości to niewykorzystywanie do swoich prywatnych celów pozycji, jaką daje funkcja radnego. Radny jest przedstawicielem mieszkańców i reprezentuje ich interesy. Na ich rzecz pracuje i z ich kredytu zaufania korzysta. Dlatego nie może wykorzystywać piastowanego stanowiska do realizacji swoich własnych interesów, korzystać z funkcji po to, by osiągać finansowe lub inne materialne korzyści dla siebie, swojej rodziny czy przyjaciół. Ponadto radny ma obowiązek ujawnienia wszystkich sytuacji, w których jego interes prywatny jest w konflikcie z interesem publicznym. W przypadku ich zaistnienia powinien dołożyć wszelkich starań, żeby konflikt ten został rozstrzygnięty bez uszczerbku dla interesu publicznego. Radny nie może wobec zewnętrznych osób podejmować finansowych lub innych zobowiązań, które to zobowiązania mogłyby wpływać na sposób wykonywania przez niego obowiązków."
http://www.wspolnota.org.pl/portal-dla-radnych/prawa-i-obowiazki-radnego/
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    ?!?•19 października 2016 o 16:45

    Pani radna gaszyn?, a czy mogą przyjść do pani osoby, które straciły pracę między innymi przez panią?
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        Pani radna gaszyn?, a czy mogą przyjść do pani osoby, które straciły pracę między innymi przez panią?
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    Odpowiedz
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    .?•18 października 2016 o 21:24

    i czy mogą przyjść razem ze swoimi rodzinami?
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        i czy mogą przyjść razem ze swoimi rodzinami?
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                [image: Teresa]
    Teresa•18 października 2016 o 20:58

    Ja nie oglądam filmów z EB. Nie jest on moim faworytem
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        Ja nie oglądam filmów z EB. Nie jest on moim faworytem
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    Odpowiedz
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    TomTeresa•19 października 2016 o 07:29

    A moim jest.
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        A moim jest.
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    NIETom•19 października 2016 o 17:18

    a moim NIE
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        a moim NIE
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                [image: Stach]
    Stach•18 października 2016 o 20:57

    Ależ dobrze to napisałeś KK my też już jemu dziękujemy. Mi żyje się dobrze, ale nie o to tu chodzi.
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        Ależ dobrze to napisałeś KK my też już jemu dziękujemy. Mi żyje się dobrze, ale nie o to tu chodzi.
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
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    KK•18 października 2016 o 20:55

    Emilian Bera już nie wyjdzie na burmistrza. Mnie on też rozczarował. Ja i moi przyjaciele już jemu dziękujemy
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        Emilian Bera już nie wyjdzie na burmistrza. Mnie on też rozczarował. Ja i moi przyjaciele już jemu dziękujemy
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    Odpowiedz
    




                [image: YY]
    YY•18 października 2016 o 20:19

    Emilian Bera i jego drużyna nas rozczarowała
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        Emilian Bera i jego drużyna nas rozczarowała
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    blablaYY•18 października 2016 o 20:45

    twój stan rozczarowania nic nie zmienia i pewnie niedługo zobaczysz nowy film z EB w roli głównej
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        twój stan rozczarowania nic nie zmienia i pewnie niedługo zobaczysz nowy film z EB w roli głównej
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Lubię to!
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    Odpowiedz
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    XXYY•18 października 2016 o 20:37

    I co z tego? Im żyje się dobrze, a Tobie?
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        I co z tego? Im żyje się dobrze, a Tobie?
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    koral•18 października 2016 o 20:17

    Wielu radnych nie wyjdzie na nową kadencję. Chcieliśmy zmiamy, ale na Boga nie takiej.
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        Wielu radnych nie wyjdzie na nową kadencję. Chcieliśmy zmiamy, ale na Boga nie takiej.
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    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: Jaworzanin]
    Jaworzanin•18 października 2016 o 20:13

    Większość radnych to typowi statyści dostają wynagrodzenie za podniesioną rękę podnoszą by ja podnosić jedynie kto działa to radny Detyna przyszły burmistrz także do boju Krzychu.Kariera co nie których radnych dobiega końca ludzie w Jaworze widzą co sie dzieje a radni pierdzą w te drewniane ławki aż się żółte od tego smrodu zrobiły.
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        Większość radnych to typowi statyści dostają wynagrodzenie za podniesioną rękę podnoszą by ja podnosić jedynie kto działa to radny Detyna przyszły burmistrz także do boju Krzychu.Kariera co nie których radnych dobiega końca ludzie w Jaworze widzą co sie dzieje a radni pierdzą w te drewniane ławki aż się żółte od tego smrodu zrobiły.
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    Filip•18 października 2016 o 19:04

    Nie zagłosuję na radnych. Oni tak ładnie mówili przed wyborami po wyborach ........... każdy wie.
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        Nie zagłosuję na radnych. Oni tak ładnie mówili przed wyborami po wyborach ........... każdy wie.
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    Odpowiedz
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    Basia•18 października 2016 o 18:42

    My wiemy, nas nie można zmanipulować. W 2018 roku zobaczycie nasze glosowanie. Mnie ta Rada bardzo rozczarowała.
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        My wiemy, nas nie można zmanipulować. W 2018 roku zobaczycie nasze glosowanie. Mnie ta Rada bardzo rozczarowała.
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    Odpowiedz
    




                [image: iza]
    iza•18 października 2016 o 18:35

    Głosują oni i ich rodziny. Inni jaworzanie mają swój rozum.
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        Głosują oni i ich rodziny. Inni jaworzanie mają swój rozum.
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    Odpowiedz
    




                [image: koza]
    koza•18 października 2016 o 17:57

    Ludzie nie głosujcie.
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        Ludzie nie głosujcie.
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    Odpowiedz
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    cc•18 października 2016 o 17:57

    z ulicy Sikorskiego-kto jest radnym

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]2
    Lubię to: 2
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        z ulicy Sikorskiego-kto jest radnym
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    karol•18 października 2016 o 17:46

    ja jestem bardzo ciekaw co zrobiła radna Gaszyńska dla miasta, radny Pawlinow, radny Bander  radna Wojda-Elbrah  bo do tej pory nic nie słyszałem.
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        ja jestem bardzo ciekaw co zrobiła radna Gaszyńska dla miasta, radny Pawlinow, radny Bander  radna Wojda-Elbrah  bo do tej pory nic nie słyszałem.
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    autor•18 października 2016 o 15:53

    Tak na poważnie... Ktoś napisze, co te miernoty z Jawora zrobiły dotychczas dla miasta? Lans i co miesięczne wpływy - nic więcej!!!
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        Tak na poważnie... Ktoś napisze, co te miernoty z Jawora zrobiły dotychczas dla miasta? Lans i co miesięczne wpływy - nic więcej!!!
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    •Udostępnij•
    Odpowiedz
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    edekautor•18 października 2016 o 16:43

    Nie głosować, odsunąć od koryta.
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        Nie głosować, odsunąć od koryta.
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    Odpowiedz
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    TT•18 października 2016 o 08:31

    Tego typu plebiscyty niestety ale mają za zadanie zwiększyć ilość odwiedzin stron tejże gazety. Oczywiście co ambitniejsi radni potraktują to jako szansę na promocję swojej osoby i będą na wszelkie możliwe sposoby nabijać sobie punkty. Prawdziwy plebiscyt będziemy mieć za 2 lata przy urnach wyborczych. Teraz tylko niepotrzebne bicie piany.
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        Tego typu plebiscyty niestety ale mają za zadanie zwiększyć ilość odwiedzin stron tejże gazety. Oczywiście co ambitniejsi radni potraktują to jako szansę na promocję swojej osoby i będą na wszelkie możliwe sposoby nabijać sobie punkty. Prawdziwy plebiscyt będziemy mieć za 2 lata przy urnach wyborczych. Teraz tylko niepotrzebne bicie piany.
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    edekTT•18 października 2016 o 10:29

    Racja !!!
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        Racja !!!
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                [image: Trąbka]
    Trąbka•17 października 2016 o 22:38

    Wszędzie ten wyścig szczurów, walka o apanaże, hołdy i tytuły. A ślubowaliście SŁUŻYĆ wyborcom. Nie wstyd wam? Gabrysia - zero.
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        Wszędzie ten wyścig szczurów, walka o apanaże, hołdy i tytuły. A ślubowaliście SŁUŻYĆ wyborcom. Nie wstyd wam? Gabrysia - zero.
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                [image: wyborca]
    wyborca•17 października 2016 o 22:15

    a ja zagłosuje na radnego Krzysztofa Kowalczyka , ten radny naprawdę działa , chciałabym żeby na moim osiedlu był taki radny , ale niestety moja radna tylko  mówi , a za mówienie głosów nie dostanie
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        a ja zagłosuje na radnego Krzysztofa Kowalczyka , ten radny naprawdę działa , chciałabym żeby na moim osiedlu był taki radny , ale niestety moja radna tylko  mówi , a za mówienie głosów nie dostanie
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: Ala]
    Alawyborca•20 października 2016 o 13:44

    PP ma wystawi radnego Kowalczyka na burmistrza w następnych wyborach? co myślicie?
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        PP ma wystawi radnego Kowalczyka na burmistrza w następnych wyborach? co myślicie?
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Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    







                [image: zero głosów]
    zero głosów•17 października 2016 o 22:07

    Trochę samokrytyki , radni sami sobie klikają, w tym są bardzo aktywni. Mam propozycje niech radny  Pawlinow i radna Gaszyńska powiedzą nam co takiego zrobili , bo nie znamy żadnych skutecznych działan tych radnych dla nas mieszkańców swoich wyborców., a obiecywali bardzo dużo przed wyborami. Od nas dostaną O głosów, czyli NIC.
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        Trochę samokrytyki , radni sami sobie klikają, w tym są bardzo aktywni. Mam propozycje niech radny  Pawlinow i radna Gaszyńska powiedzą nam co takiego zrobili , bo nie znamy żadnych skutecznych działan tych radnych dla nas mieszkańców swoich wyborców., a obiecywali bardzo dużo przed wyborami. Od nas dostaną O głosów, czyli NIC.
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    Pani Gabrysia - "tak", mnóstwo inicjatywy i pomysłów dla Mściwojowa i nie tylko, ale pani Longina? Co ta pani zrobiła dla Jawora do tej pory?
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    Ja jak napatrzyłem się i nasłuchałem o naszej radzie, nie zagłosuję już na naszych radnych. Wystarczy przytoczyć " nagonkę na radnego Detynę ". Ja ich oceniam negatywnie. Mają u mnie wielki minus.
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    Nagonka? Przecież ten radny to specjalista od wyszukiwania spraw "pod publiczkę". Zwykła chorągiewka od Kukiza i nic więcej.Jakoś nie słyszałem o jego inicjatywach które poprawiały by coś w relacjach między radą i mieszkańcami.Typowy karierowicz, jak wszyscy od Kukiza.
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    Ty chyba masz na myśli burmistrza
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    tomek•17 października 2016 o 21:02

    Burmistrza kontroluje Rada. Ona powinna trzymać rękę na pulsie i rządać od burmistrza wyników. Burmistrz winien odpowiadać przed Radą.
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    kręciołektomek•20 października 2016 o 16:17

    a ja czasami odnoszę wrażenie, że to rada odpowiada przed burmistrzem
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    Goryl•17 października 2016 o 20:28

    W mojej ocenie prawie wszyscy radni powinni dostać punktów 0. Nie jestem zadowolony z ich działania. Naprawdę skwerki i kwiaty to za mało. Jak poeta mawiał: "... nie szkoda róż, gdy płoną lasy."
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    kto i coGoryl•17 października 2016 o 20:33

    ale rada jest organem uchwałodawczym-tylko uchwala to co ma wykonać organ wykonawczy (burmistrz)
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    JA•17 października 2016 o 19:51

    Radna z ul. Sikorskiego nic nie działa, czy się mylę? punktów 0
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    z SikorskiegoJA•20 października 2016 o 16:18

    p.Ostapiuk?
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    Działa,działa
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    w czym działa , co takiego zrobiła , jak wiesz coś o jej dokonaniach to napisz, bo po za zdjęciami na jakiejś imprezie to nic mi nie wiadome.
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    niezłe żarty•17 października 2016 o 16:44

    Siedzi sobie takich jedenastu i nabijają kliknięcia hehe...
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    Jedna z radnych dzwoniła do znajomych, żeby na nią głosować! 
Kompromitacja. Nie zagłosujemy !!!
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    Niezły cyrk !!!!!
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    Oczywiście , że tak to się odbywa ! Idiotyczne !
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